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Motion
angående köp av aktie i CellaVision

Bakgrund

Sektionens har - som kanske känt - CellaVision som huvudsamarbetspartner. För att stärka relationen
mellan F-sektionen och CellaVision borde vi vara aktieägare i CellaVision. Investerar vi våra pengar i
CellaVision skickar detta goda signaler att vi bryr oss om deras utveckling och kommer på så sätt öka
chansen att de förlänger huvudsamarbetsavtalet. Detta hade även gjort det möjligt att skicka represen-
tanter från F-sektionen till CellaVisions bolagstämma, vilket är nice.

Utöver detta är även CellaVision ett företag med god lönsamhet som har vuxit mycket de senare åren.
Företaget utvecklar mjuk- och hårdvara för automatiserad blodprovsanalys, något som idag i stor ut-
sträckning görs manuellt, vilket med deras system innebär en stor produktivitetsökning inom sjukvård.
På denna marknad har de näst intill inga konkurrenter. Efter den senaste tidens händelseutvecklingen
med Corona har även värderingen kommit ner en del. Sedan jobbar det massa F:are där, vilket måste
innebära att det kommer gå bra för företaget.

Även om vi bortser från de fördelar som är specifika för oss på F-sektionen så tror vi att detta är
ett bra företag aktiemässigt, och vi kommer nog åtminstone inte förlora pengar på detta beslut om vi en
dag väljer att sälja.

Yrkande

Vi yrkar därför

att avsätta upp till 400 kr från investeringsfonden för köp av en aktie i CellaVision (kursen står i
212,50 kr i skrivande stund).
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